



Bouygues - Dragages (1201) Joint Venture
布依格 - 寶嘉 (1201) 聯營

本函檔號：1201/BDJ/MEM/GEN/000016/BoL

通告

東涌綫延綫項目 東涌西段隧道工程

東涌綫延綫項目已於今年 5 月展開，為進行東涌西段隧道工程，東堤灣畔一、二期之間的部分公共空間已於 5 月中旬起用作項目工地。工程施工期間，工地範圍將維持開放一條來往東堤灣畔至順東路的臨時行人通道。

為配合工程，上述臨時行人通道的第一階段改道已大致完成，第二階段將於 2023 年 8 月下旬起實施並維持至東涌西段隧道工程完成。承建商將以圍板或注水護欄等妥善分隔工地及臨時行人通道，以便在圍封範圍內展開隧道工程。

有關行人通道安排詳情請參閱附圖。在此期間，承建商會確保緊急通道暢通，及於適當位置設置指示牌及照明設施，為行人提供清晰指示。

就上述工程可能帶來不便，敬請見諒。如有查詢，請致電 6652 7836 地盤主管鄧先生或致電港鐵工程熱綫 2993 3333。

高級建造經理

鄭偉達

二零二三年八月十一日

Bouygues – Dragages (1201) Joint Venture 布依格 - 寶嘉 (1201) 聯營

Head Office 總公司：3/F, Island Place Tower, 510 King's Road, North Point, Hong Kong 香港北角英皇道 510 號 港運大廈 3 樓

Tel 電話：+852 2511 4261 | Fax 傳真：+852 2588 1979 | Email 電郵：enquiries@dragageshk.com



Bouygues - Dragages (1201) Joint Venture
布依格 - 寶嘉 (1201) 聯營

Our reference: 1201/BDJ/MEM/GEN/000016/BoL

11 August 2023

Notice **Tung Chung Line Extension Project Tung Chung West Section Tunnel Works**

The Tung Chung Line Extension Project already commenced since May 2023. As part of the construction of the Tung Chung West Section Tunnel, a part of the public open space between Tung Chung Crescent Phase 1 & 2 is now being used as a construction site for the project. During this period, a temporary pedestrian walkway will be maintained between Tung Chung Crescent and Shun Tung Road.

To facilitate the works, the first stage of diversion of the temporary pedestrian walkway has been substantially completed, **the second stage will be implemented from late August 2023** until the completion of the Tung Chung West Section Tunnel Works. The contractor will properly separate the construction site from the temporary pedestrian walkway with hoardings or water-filled barriers, so as to carry out the tunnel works inside the hoarded area.

Please refer to the attached diagram for the detailed arrangement of the temporary pedestrian walkway. During this period, the contractor will ensure that emergency accesses remain unobstructed and will set up signages and lightings where appropriate to provide clear direction to pedestrians.

We apologise for any inconvenience the above works may cause. For enquiries, please contact Site Agent Mr. Tang at 6652 7836 or the MTR Project Hotline at 2993 3333.

Yours sincerely,

Terry Cheng
Senior Construction Manager

Bouygues – Dragages (1201) Joint Venture 布依格 - 寶嘉 (1201) 聯營

Head Office 總公司 : 3/F, Island Place Tower, 510 King's Road, North Point, Hong Kong 香港北角英皇道 510 號 港運大廈 3 樓

Tel 電話 : +852 2511 4261 | Fax 傳真 : +852 2588 1979 | Email 電郵 : enquiries@dragageshk.com

東涌綫延綫工程 - 臨時行人通道改道 (第二階段 - 2023年8月尾起)

Tung Chung Line Extension Works – Diversion of Temporary Pedestrian Walkway (Phase 2 – From End Aug 2023 onwards)

